Zodiac Pet & Exotic Hospital: 50% Off First Consultation Fee Promotion Rules & Regulations

1. Promotion Overview

- Offer: New clients receive 50% off their First Consultation Fee at Zodiac Pet & Exotic Hospital. This offer also applies to clients seeking a second opinion.
- Exclusions: This discount does not apply to:
 - Medications or other services;
 - o Consultations with veterinary specialists.

2. Eligibility

- New Clients Only: This service is available exclusively to first-time clients of Zodiac Pet & Exotic Hospital.
- **Single Use Per Client**: The 50% discount applies only to the initial consultation and cannot be transferred or reused.
- **Specialist Consultations Excluded**: This offer is not valid for specialist consultations or any follow-up consultations after the initial visit.

3. Booking Requirements

- Advance Booking Required: Clients must book their consultation at Zodiac Pet & Exotic Hospital by phone call, indicating their use of this promotion.
- **Membership Card Number**: To qualify for the discount, clients must provide their Momodoc membership card number at the time of booking.

4. In-Hospital Requirements

- **Membership Verification**: Clients must present their in-app Momodoc membership card upon arrival at Zodiac Pet & Exotic Hospital to verify eligibility for the promotion.
- **No Other Forms Accepted**: A valid in-app membership card is required; printed or photographed versions will not be accepted.

5. Additional Terms & Conditions

- One-Time Use: This promotion is limited to one use per eligible client.
- Non-Transferable: The promotion cannot be transferred to other individuals or pets.
- Limited Time Offer: This offer is valid until [31/12/2025], subject to availability.
- **No Cash Value**: The promotion holds no cash value and cannot be exchanged for monetary compensation or other discounts.
- **Not Valid with Other Promotions**: This offer cannot be combined with other promotions, discounts, or vouchers.
- **Right to Modify Terms**: Zodiac Pet & Exotic Hospital reserves the right to modify or terminate this promotion at any time without prior notice.

6. Customer Support

• **For Inquiries**: Clients may contact Zodiac Pet & Exotic Hospital at 25271718 for assistance or additional questions regarding the promotion.

星寵動物醫院:首次門診診金半價優惠活動規則與條款

1. 活動概述

• **優惠內容**:新客戶在星寵動物醫院享受首次門診診金費用半價優惠。此優惠適用於尋求第二 意見的諮詢費用。

• 不適用範圍:

- 。 除首次門診診金外的其他服務或藥物等費用;
- 。 此優惠不適用於專科醫生的諮詢。

2. 適用對象

- 僅限新客戶:此優惠僅限於星籠動物醫院的首次訪客,以及希望獲得第二意見的新客戶。
- 僅限單次使用:半價優惠僅適用於首次門診診金,無法轉讓或再次使用。
- 不適用於專科諮詢:此優惠不適用於專科醫生的諮詢或首次諮詢之後的回訪。

3. 預約要求

- 必須提前預約:客戶需通過電話預約聯絡星寵動物醫院,並註明使用此優惠。
- **會員卡號碼**:客戶在預約時需提供 Momodoc 會員卡號碼,才能享受此優惠。

4. 到院須知

- **會員驗證**:客戶到院時需出示 Momodoc 應用程式內的會員卡以確認優惠資格。
- 不接受其他格式:必須出示應用程式內的會員卡,其他版本(例如打印或拍攝照片)無法接受。

5. 其他條款與細則

- 僅限單次使用:此優惠每位合資格客戶僅限使用一次。
- 不可轉讓:此優惠不可轉讓給其他人士或寵物。
- **限時優惠**:優惠有效期至[2025 年 10 月 31 日]。
- 無現金價值:此優惠不可兌換現金或其他折扣。
- **不可與其他優惠同時使用**:此優惠不可與其他優惠、折扣或代金券同時使用。
- 更改權:星寵動物醫院保留隨時更改或終止此優惠活動的權利,恕不另行通知。

6. 客戶支援

查詢:如有任何查詢,請聯絡星寵動物醫院,聯絡電話:25271718。